

# 金地當聽主聲

## Let the Earth Hear His Voice

Musical score for the first section of the hymn, featuring three staves of music. The first staff includes lyrics "Majestically". The second staff has a bassoon part indicated by "BASSOON". The third staff has a cello part indicated by "CELLO". The music consists of measures with various note heads and rests.

詩篇 The Psalms  
CHOIR

Praise ye the Lord! Let  
讚美真神! 願

Musical score for the choir section of the hymn, featuring three staves of music. The lyrics "Praise ye the Lord! Let" and "讚美真神! 願" are written above the middle staff. The music consists of measures with various note heads and rests.



all men praise His ho-ly name. Praise ye the Lord! Let all the earth break forth in song.  
萬人讚美主聖名，讚美真神！願全世界，發聲歌唱。



Praise His name all ye peo-ple; Praise His name all ye na-tions; Let all men ev'-ry-  
萬民當讚美主名；萬國當讚美主名；願萬國萬族



where join in and praise the Lord. Sing of His lov-ing kind-ness;  
一同聚集讚美主。讚美祂慈愛憐憫：



Sing of His ex - cel - ent great-ness; Let ev - 'ry kin-dred sing for joy, and  
讚美祂無比的偉大；願萬國萬族快樂歌唱

praise the Lord! Praise ye the Lord! Let all men praise His  
讚美主！讚美真神！願萬人讚美

ho - ly name. Praise ye the Lord! Let all the earth break forth in song. Praise His name all ye  
主聖名。讚美真神！願全地都發聲歌唱。萬民當讚美

people; Praise His name all ye nations; Let all men ev'ry-where join in and  
主名：四國當讚美主名；願萬族萬民一同敬集

praise the Lord. Praise ye the Lord!

讚美主。讚美真神！

NARRATOR: Sing unto the Lord, for the Lord is a great God, and a great King above all gods. Sing unto the Lord, show forth his salvation from day to day. Declare his glory among the heathen. Sing his wonders among all the people, for the Lord is great, and greatly to be praised. One generation shall praise his works to another, and shall declare his mighty acts. Come and see the works of God. Sing forth the honor of his name. The Lord hath done great things for us; whereof we are glad (Psalm 95; 96; 145; 66; 126).

叙述：要向耶和華歌唱，因耶和華為大神，為大王，起乎萬神之上。要向耶和華歌唱，天天傳揚祂的救恩。在列邦中述說祂的榮耀，在萬民中頌揚祂的奇事。因耶和華為大，當受極大的讚美，這代要向那代頌讚祂的作為，也要傳揚祂的作為，歌頌祂名的榮耀。耶和華果然為我們行了大事，我們就歡喜。（詩95, 96, 145, 96, 126）

### 榮耀歸於真神 To God Be the Glory (Fanny J. Crosby-W.H. Doane)

To God be the glo-ry, great things He hath done, So loved He the  
榮耀歸於真神，祂成就大事，為愛世人

After Narration

Firmly No ritard.